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Johan

Van: Ji

Verzonden: dinsdag 3 januari 2006 08:40
Aan: J.P. Gebben

Onderwerp: Haarman
Goedemorgen,

Ik begreep dat de raad van 22 december heeft aangegeven door te gaan met de Zegge VII. In dat kader
graag even afstemming hoe nu om te gaan met Haarman. Aangezien er principe-overeenstemming is bereikt
met de heer Haarman over de prijs van de grond en opstallen kan het aangehouden collegevoorstel over de
aankoop in aangepaste vorm weer voorgelegd worden aan het college. Over een aantal bepalingen dient nog
nader overeenstemming te worden bereikt (voortgezet gebruik, welke voorziening/installaties mogen worden
verwijderd, verg. deskundigheidskosten etc.). Het is naar mening dan ook nog te vroeg de aankoop voor te
leggen aan de raad tenzij het college anders beslist. Wanneer er de komende weken een definitieve koop tot
stand komt en het is de bedoeling de aankoop nog deze raadsperiode af te handelen zal een oplossing
gezocht moeten worden om dit te kunnen doen in de raad van 2 maart aanstaande. Wil een stuk namelijk

kunnen worden behandeld in de raad van 2 maart, dient uiterlijk 10 januari het college hierover een besluit te
hebben genomen. Ik hoor graag.

Groet,

Johan

3-1-2006



